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Protokół Nr LVIII/2022 z LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu                                            

29 listopada 2022 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:00 do 15:24. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich sołtysi – lista obecności sołtysów 

i zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Kawęczyn w roku 

szkolnym 2021/2022.  

7. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022;  

b) przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2023                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie;  

c) rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy przez Wójta 

Gminy Kawęczyn. 

8. Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych.  

9. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku 

obrad. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  
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Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Mila 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LVII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Mila 
 

Protokół z LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 
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Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

 

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Kawęczyn w roku 

szkolnym 2021/2022. 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Marta Śniegocka przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych w Gminie Kawęczyn w roku szkolnym 2021/2022. 

Radny A. Kwinciak zapytał, ile dzieci narodowości ukraińskiej uczęszcza do naszych 

placówek. 

Kierownik M. Śniegocka odpowiedziała, że w roku szkolnym 2021/2022 do naszych placówek 

nie uczęszczali obywatele Ukrainy. Zaznaczyła, że obecnie do szkoły podstawowej w Tokarach 

Pierwszych uczęszcza 2 dzieci narodowości ukraińskiej. Ponadto nadmieniała, że z tego co wie 

to do końca roku szkolnego 2021/2022 dzieci z Ukrainy odbywały zajecie online w szkołach 

do których uczęszczały na Ukrainie.  

Ad. 7. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a)zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany do uchwały budżetowej gminy na rok 

2022. Skarbnik Gminy E. Balcerzak zaczęła omawiać projekt uchwały od zmian 

spowodowanych zmianami planu Wojewody Wielkopolskiego, który w poszczególnych 

obszarach zwiększa plan dochodów, a jednostki zwiększają plan wydatków w tej samej 

klasyfikacji. Pierwsza zmiana dotyczy kwoty 621,83 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie 

środków na udzielnie jednostką samorządu terytorialnego dotacji celowej na wyposażenie szkół 

w podręczniki, materiały edukacyjne, materiały ćwiczeniowe oraz sfinansowanie kosztów 

zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych i materiałów ćwiczeniowych. Następna 

zamiana dotyczy realizacji zadania Pomocy państwa w wychowaniu dzieci. Kwota zwiększenia 

w wysokości 10.500,00 zł przeznaczona jest na realizację świadczenia „500 plus” w ramach 

wniosków, które zostały złożone jeszcze przed zmianą instytucji wypłacającą to świadczenie. 

Od kwietnia bieżącego roku za zadanie dotyczące świadczenia 500+ odpowiada Zakład 

Ubezpieczeń Społecznych. Kolejne zwiększenie dotyczy kwoty 15.329,00 zł z przeznaczeniem 

na wypłatę zasiłków stałych. Kolejna zmiana dotyczy kwoty 7.867,00 zł z przeznaczeniem na 

pokrycie bieżących kosztów prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Młodzianowie. Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że kolejne zwiększenie w wysokości 

12.120,00 zł jest przeznaczone na funkcjonowanie Środowiskowego Domu Samopomocy, a 

dokładnie na podwyższenie miesięcznej kwoty dotacji na uczestnika z niepełnosprawnościami 

sprzężonymi, autyzmem w związku z realizacją programu „Za życiem”. Kolejne zwiększenie 

dotyczy kwoty 110,47 zł na zadania realizowane w ramach „Karty Dużej Rodziny”. Kolejnym 

pismem Wojewoda Wielkopolski dysponuje kwotę 40.725,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadań w ramach pomocy osobom uprawnionym do alimentów oraz na realizację zadania w 

ramach zasiłku dla opiekuna. Ostatnia zmiana przekazana pismem od Wojewody 

Wielkopolskiego dotyczy wypłaty świadczeń pielęgnacyjnych na podstawie ustawy o 

świadczeniach rodzinnych w wysokości 56.000,00 zł. 

Następnie Skarbnik Gminy powiedziała, że Centrum Usług Wspólnych zawnioskowało o 

zmiany dotyczące przeniesień pomiędzy paragrafami, ale w ramach wydatków wcześniej już 

zaplanowanych. Dodała, że nie zwiększa się plan wydatków, natomiast jest to dostosowanie 

planu do realizowanych zadań. Skarbnik Gminy poinformowała, że ostatnia zmiana dotyczy 

kwoty w wysokości 12.915,00 zł z przeznaczeniem na aktualizację dokumentacji klastra 
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energetycznego w zakresie, w jakim gmina jest odpowiedzialna za realizację przedmiotowego 

zadania.   

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania w zakresie 

omawianych zmian budżetowych.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022.Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Mila 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVIII/370/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie;  

Podinspektor Joanna Szymczak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i 

załącznikiem.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2023 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu współpracy gminy Kawęczyn na rok 2023 z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Mila 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVIII/371/2022 w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy gminy Kawęczyn na rok 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24.04.2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

 

c) rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy przez Wójta Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy przez Wójta Gminy 

Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na przewlekłe załatwianie sprawy przez Wójta Gminy Kawęczyn;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Adrian Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 
Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Mila 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVIII/372/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

przewlekłe załatwianie sprawy przez Wójta Gminy Kawęczyn. 
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Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny.  

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny P. Urbanek zapytał, czy jest możliwość workowania ekogroszku przez zakłady 

sprzedające go. Dopytał na jakich zasadach ewentualnie byłaby taka możliwość.  

 

Wójt Gminy J. Nowak odpowiedział, że opał jest przywożony luzem. Wyjaśnił, że wszelkie 

szczegóły należy uzgodnić z punktem sprzedaży, ale możliwość workowania na pewno byłaby 

za dodatkową opłatą. Ponadto nadmienił, że jednym kursem możemy przywieść 25 t opału.  

 

Radny P. Urbanek zapytał o kolejność wydawania towaru względem złożonych wniosków. 

Dopytał, czy jak jednego dnia wpłynęło np. 200 wniosków, to czy w tym przypadku będzie 

decydowała godzina wpływu wniosku.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że mamy zapewnienie, że węgla w ilości przez nas 

wskazanej nie braknie. Zaznaczył, że staramy się, aby było to sprawnie i jak najszybciej 

wykonane, dlatego duże samochody będą jeździły po niego do punktu gósnego, a małe 

samochody będą rozow. Ponadto powiedziała, że w okresie do 31 grudnia każdy może 

otrzymać tylko 1,5 tony, a następne 1,5 otrzyma w okresie do 1 stycznia do 30 kwietnia 

przyszłego roku.  

 

Radny R. Jaśkiewicz odniósł się do otrzymanego certyfikatu świadczącego o jakość 

sprzedawanego opału. Zauważył, że najlepszy certyfikat wydadzą nabywcy. Radny zapytał, czy 

będzie możliwość zwrócenia opału po tym, jak mieszkaniec go już zakupi, a nie będzie z niego 

zadowolony.  

 

Wójt J. Nowak odpowiedział, że najpierw trzeba go reklamować. Nadmienił, że cała procedura 

z reklamacją może trwać ileś czasu, a ponadto ona też kosztuje. Zaznaczył, że raczej nie 

będziemy zwracać opału.  

 

Sołtys S. Wincenciak zapytał, czy ustalona jest już cena ekogroszku, miału i węgla.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że cena wynosi 2.000,00 zł. 

 

Sołtys S. Wincenciak zapytał, czy każdy rodzaj opalu jest po tej samej cenie.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak. Zauważył, że jeśli rozbijalibyśmy wszystko na detale to do 

wiosny nie udałoby się tego zadania wykonać. Ponadto powiedział, że kierowaliśmy się tym, 

że wartość energetyczna wszystkich trzech rodzajów opału jest jednakowa. Wójt Gminy 

poinformował, że transport jest już w tej cenie. Nadmienił, że dokonaliśmy podziału 

dotyczącego kto z jakiego punktu będzie miał opał.  Zauważył, że zostało to zrobione w ten 

sposób, aby punkty sprzedaży mogły rozwieść opał do osób mieszkających najbliżej danego 

punktu, ale też tak, aby każdy punkt miał miej więcej taką samom ilość ton opału do sprzedaży.  
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Radny T. Tyrakowski poprosił o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych potrzeby 

uzupełnienia ubytków w drodze powiatowej relacji Milejów – Turek.  

 

Wójt Gminy J. Nowak odpowiedział, że droga jest w ciągłym zgłoszeniu. Nadmienił, że 

otrzymaliśmy informację, że jej naprawa będzie miała miejsce w miarę posiadanych 

możliwości.   

 

Radny S. Kasprzak odniósł się do niewielkiej inwestycji Zarządu Dróg Powiatowych 

dotyczącej budowy chodnika koło stacji CPN w stronę Głuchowa. Dopytał, czy inwestycja jest 

już zakończona czy będzie kontynuowana w stronę sklepu DINO.  Następnie zapytał,  czy 

Wody Polskie odezwały się odnośnie oczyszczenia dwóch cieków wodnych, czyli strugi 

mikulickiej i strugu kawęczyńskiej. 

 

Wójt Gminy J. Nowak odpowiedział, że nie wie, czy inwestycja budowy chodnika będzie 

kontynuowana. Dodał, że z wiedzy, którą posiada to w tym roku miał być zrobiony odcinek, 

który jest aktualnie realizowany, czyli koło stacji CPN i kawałek za stacją w kierunku osiedla. 

Odnosząc się do Wód Polskich odpowiedział, że stosownej informacji udzieli przy najbliższym 

spotkaniu. Wójt Gminy dodał, że wstępne plany zakładały, że w tym roku będą miały miejsce 

prace na Teleszynie, a następnie na przedmiotowych strugach.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zapytał, czy Wójt poczynił jakieś kroki w kierunku modernizacji całego 

ciągu pieszego wzdłuż drogi wojewódzkiej.   

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że najpierw powinna skończyć się realizacja jeszcze 

niezakończonej inwestycji. Nadmienił, że w sprawie kontynuowania tej inwestycji 

otrzymaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego, że plan prac inwestycyjnych będzie 

przygotowywany po uchwaleniu przyszłorocznego budżetu. Dodał, że dopiero wtedy będzie 

możliwość wystąpienia z wnioskiem o kontynuowanie budowy ciągu pieszo-rowerowego w 

kierunku Tokar, Żdzar. Wójt Gminy dodatkowo nadmienił, że w projekcie budżetu zostały 

zabezpieczone środki w kwocie 100.000,00 zł na wspófinansowanie wykonania dokumentacji 

dla drogi powiatowej relacji Mikulice – Marcjanów. Dodał, że inwestycja nie dotyczy naszej 

drogi, ale jest ona zlokalizowana na ternie naszej gminy i służy naszym mieszkańcom. 

Nadmienił, że jest to odcinek prawie 10 km, który współfinansuje również gmina Dobra, a cala 

dokumentacja ma kosztować ok. 300.000,00 – 400.000,00 zł.  

 

Wójt Gminy J. Nowak zapytał, czy nasi mieszkańcy byliby zainteresowani wyjazdem na 

Polagrę w styczniu 2023. 

 

Radny S. Kasprzak odpowiedział, że mieszkańcy powinni być zainteresowani wyjazdem.   

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LVIII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady.  

 

                       Protokołowała                                                           Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                     Piotr Gebler 
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